

CARTE DES SOINS

Venez profiter d'un moment de détente avec Virginie qui vous propose des massages d'exception inspirés du meilleur des techniques ancestrales & modernes.

❖ Soins du corps

Massage signature corps 1H – 150€

Laissez-vous bercer par des manœuvres enveloppantes, douces et profondes. Grâce à ce massage, inspiré des meilleures techniques, vous sentirez au fur et à mesure vos tensions physiques et mentales disparaître.

Drainage lymphatique corps MaderoFrance 1H15 – 150€

La circulation lymphatique et sanguine est améliorée, le système immunitaire boosté. Ce massage apporte une sensation de bien-être global et une réelle sensation de légèreté.

❖ Soins du visage

Drainage lymphatique visage 45MIN – 110€

Visage défatigué et teint lumineux garanti !

Kobido 45MIN – 110€

Le lifting naturel des Japonaises ! Il était utilisé par les geishas en quête de beauté éternelle au XVI^e siècle. Retrouvez un visage ferme et éclatant de jeunesse.

Jeunesse absolue 1H15 – 150€

Un soin en plusieurs étapes où ventouses, guasha, kansa wand se combinent au lifting kobido pour un visage resplendissant de jeunesse.

Soin signature visage 1H – 135€

Différentes étapes d'un soin traditionnel (gommage, masque) alliées au massage kobido. « Cerise sur le gâteau » : un massage des bras et des mains sera effectué pendant la pose de masque pour votre plus grand plaisir.

TREATMENT MENU

Come and enjoy a moment of relaxation with Virginie, who offers exceptional massages inspired by the best ancestral and modern techniques.

❖ Body Treatments

Signature Full-Body Massage – 1H – 150€

Let yourself be carried away by enveloping, gentle, and deep movements. Inspired by the best techniques, this massage will gradually release both physical and mental tension.

Lymphatic Drainage Massage – MaderoFrance – 1H15 – 150€

This treatment improves lymphatic and blood circulation, boosts the immune system, and provides an overall sense of well-being and lightness.

❖ Facial Treatments

Lymphatic Drainage Facial – 45MIN – 110€

A refreshed face and radiant complexion guaranteed!

Kobido Facial – 45MIN – 110€

The natural facelift of Japanese women! Used by geishas in search of eternal beauty since the 15th century, this technique restores firmness and a youthful glow to the skin.

Absolute Youth Facial – 1H15 – 150€

A multi-step treatment combining suction cups, gua sha, and kansa wand with the Kobido lifting technique for a visibly youthful and radiant face.

Signature Facial – 1H – 135€

A traditional skincare ritual (exfoliation, mask) combined with a Kobido massage. *The cherry on top:* while your mask sets, you'll also enjoy a relaxing arm and hand massage for the ultimate pampering experience.